
Message from Fukushima 

 

Name: ルパシンハ アラッチゲ ヒルニ 

Nationality: スリランカ 

Current Address:  会津若松市、福島県 

世界へ、 

会津大学で理学修士を取っている留学生です。３カ月前にスリランカから日本に引っ越し

ました。福島県はとても綺麗で多様な場所で、県民がとても優しい方ばかりです。 

しかし日本に来る前にインターネットやニュースの報道で福島県に関する否定的な情報が

多かったです。会津若松市に対しても不安を感じていました。それでも福島県に来て、県

内をほとんど全部回っています。印象としてはとても安全な場所だと思います。放射能を

心配し、日本に来るのをためらっている方に安心してほしいです。ふくしまは安全です。

福島に遊びに来て、楽しい時間を過ごしてください。 

 

Dear World, 

I am MSc student at University of Aizu. I moved to Japan three months ago from Sri 

Lanka.  Fukushima is a place of endless beauty, diversity and a lot of kind-hearted 

people.   

I got some bad news from internet and news report about Fukushima. When I ready to 

come here I also have a doubt about the city.  I visited most areas around the 

Fukushima. But I think it is a safe place to live.  Those of you, who still remain worried 

about coming to Japan because of the radiation levels, Don’t worry now it is a safe place. 

Come and enjoy your life! 

 

致全世界： 

3 个月前我从斯里兰卡来到日本，现在于会津大学就读理学硕士学位。福岛县真是一个风

情万种，景色秀丽的地方，福岛县民也是十分友善。 

但是在来日本之前，我曾在网络及媒体新闻中看到过不少关于福岛县的负面报道，对于

来会津若松市也一度心怀不安。即便如此，我最终还是来到了福岛县，并几乎走遍了这里的

每一片土地。说到福岛县的印象，我认为这里十分安全。我希望那些因为担心辐射而对前来

日本犹豫不决的朋友们可以放下不必要的困扰。福岛很安全，请你们来这里度过美妙时光。 



 


